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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i skrivelse af 31. august 2006 bedt sig min besvarelse 

af følgende spørgsmål 453 (ad FLF alm. Del): 
 

 

 

Spørgsmål 453: 
"Hvordan forventer ministeren at finansiere de kommende initiativer vedrørende campylobacter og 

salmonella?" 

 

Svar: 
Som bekendt modtog jeg i slutningen af august 2006 en rapport fra Fødevarestyrelsen om, hvordan 

indsatsen mod campylobacter og salmonella kan styrkes. Da rapporten derfor ikke var færdig ved 
udarbejdelsen af finanslovforslaget for 2007, er der ikke sat ekstra penge af til en øget indsats mod 

campylobacter og salmonella på finanslovsforslaget. Ministeriet er i øjeblikket ved at se nærmere på, 

hvad de forskellige forslag koster, og spørgsmålet vil indgå i de kommende finanslovsforhandlinger.  
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